
 

Ekerö 23 februari 2024

Fråga till socialnämndens ordförande Ove Wallin

Val av kontakpolitiker för kommunens verksamheter inom socialnämndens område.

Bakgrund:
När du Ove tillträdde som ordförande i och med att Kjell Öhrström (M) avgick i 
socialnämnden, i dåvarande Ekeröalliansen ställde jag en fråga om när val av kontaktpolitiker 
skulle tas upp för beslut i nämnden. Du svarade då att det skulle du återkomma till.
Vi är av den uppfattningen, att utses som kontaktpolitiker för kommunens verksamheter inom 
socialnämndens område har en viktig funktion att fylla. Nu har det gått väldigt länge utan att 
verksamheterna har fått besök av socialnämnden politiker.

Med hänvisning till ovanstående vill jag därför fråga dig.

- När kommer du som ordförande i socialnämnden för mittenstyrets partier se till att 
kontaktpolitiker utses?

Öpartiet

Desirée Björk


